
Protokół nr 47

z obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  27 września 2022 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 14:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe

• Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Pani Zofia Gorzyńska,

Pani Patrycja Jereczek Kierownik Zespołu Oświaty,  Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego

Ośrodka Zdrowia, radca prawny Pan Marcin Skalski. 

Dodatkowo Przewodniczący Rady Gminy przywitał  gości  zaproszonych w celu odebrania

medali  pamiątkowych  z  okazji  10-lecia  partnerstwa  z  zaprzyjaźnioną  gminą  Uehlfeld:

proboszcza Parafii Wniebowzięcia NMP w Trąbkach Wielkich ks. Bolesława Antoniów i Pana

Wiesława Bieżuńskiego leśniczego Leśnictwa Sobowidz.

Przewodniczący  Rady Gminy  stwierdził  na  podstawie  listy  obecności,  że  podjęte  dzisiaj

uchwały będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

/Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu/

• Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Proponowany  porządek  dzisiejszej  sesji  wraz  z  materiałami  wszyscy  radni  otrzymali  

w terminie.

Przedstawiono porządek dzisiejszej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie

1. Sprawy regulaminowe;

2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych młodzieży szkół podstawowych;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 - referuje 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy finansowej na lata  2022-
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2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Regulaminu  określającego  wysokość  stawek

dodatków oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, sposób obliczania wynagrodzenia za

godziny ponadwymiarowe i  godziny doraźnych  zastępstw  dla  nauczycieli  zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwała w sprawie  przekazania nieruchomości w nieodpłatne użytkowanie oraz

majątku trwałego dla Gminnego Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich- referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Trąbki  Wielkie  do  lokalnego

Partnerstwa ds. Wody w powiecie gdańskim - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

9. Zapytania radnych do sprawozdania.

10. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

/Proponowany porządek sesji stanowi załącznik do protokołu/

Przewodniczący Rady Gminy zapytał,  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy oddał proponowany porządek dzisiejszej sesji pod głosowanie.

W związku z  awarią systemu do głosownia  przez  radnych.  W kwestii  przyjęcia  porządku

dzisiejszej sesji Rady Gminy radni głosowali w sposób tradycyjny przez podniesienie ręki. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za przyjęciem proponowanego porządku

obrad. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  2  Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych  młodzieży  szkół

podstawowych;

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy i Wiceprzewodniczącym Rady Gminy

uroczyście  wręczyli  stypendia,  które  są  nagrodą  i  wyrazem docenienia  całorocznej  pracy

ucznia, który wyróżnia się wzorowym zachowaniem, wysoką średnią ocen lub szczególnymi

osiągnięciami np. udziałem w olimpiadach i turniejach wiedzy. W tym roku otrzymało je 34

uczniów szkół podstawowych z terenu naszej gminy. 

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy serdecznie pogratulowali uczniom oraz

rodzicom, życząc kolejnych sukcesów w nauce.
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Po  wręczeniu  stypendiów  Wójt  Gminy  wręczył  medale  pamiątkowe  z  okazji  10-lecia

współpracy z gminą Uehlfeld. Medale otrzymali:

ks. Bolesław Antoniów;

Pan Wiesław Bieżuński;

Pan Ryszard Budzyński;

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Uzasadnienie  do  uchwały  radni  otrzymali  wraz  z  materiałami,  projekt   uchwały  na  wspólnym

posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/

Pani Zofia Gorzyńska zaznaczyła, że na posiedzeniu Komisji Wspólnej szczegółowo zostały

omówione zmiany budżetu na rok 2022. Dodała, że jeśli  są dodatkowe pytania to chętnie

udzieli odpowiedzi.

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził,  że faktycznie na Komisji  Wspólnej  padło dużo

pytań odnośnie zmian w budżecie. Dodał, że Pani Skarbnik Gminy udzieliła wyczerpujących

odpowiedzi na zapytania radnych.  

Radna Justyna Perka zapytała, czy zostało przygotowane zestawienie kosztów poniesionych

na organizacje dożynek diecezjalnych.

Wójt Gminy odpowiedział,  że zestawienie to zostanie przedstawione radnym po powrocie

Dyrektora GOKSiR-u z urlopu.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/390/2022 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 4  Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2022-2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

 /Projekt  uchwały radni otrzymali na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy/

Pani Zofia Gorzyńska przedstawiła zmiany jakich dokonuje się w wieloletniej prognozie fi-

nansowej. Dokonuje się zmiany dla zadania „Budowa oświetlenia ulicznego ul. Jaśminowa 

w Gołębiewie Wielkim” poprzez przeniesienie z wydatków jednorocznych. Wyjaśniła, że jest

to zadanie wieloletnie wobec powyższego należy je ująć w wieloletnim planie finansowym.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały.

Pytań nie zgłoszono. 
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Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/391/2022 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  określającego  wysokość

stawek  dodatków  oraz  szczegółowe  warunki  ich  przyznawania,  sposób  obliczania

wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  dla

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Trąbki

Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy poprosił Panią  Patrycję Jereczek Kierownika Zespołu Oświaty o przedstawienie

uchwały.

Pani Patrycja Jereczek przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. Wyjaśniła zmia-

ny zachodzące w uchwale, które były podyktowane zmianami w przepisach prawa oświato-

wego. Dodała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe.

Radna Wioleta Frydrych jako Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia  

w imieniu komisji pozytywnie opiniuje omawiany projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/392/2022 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   przekazania  nieruchomości  w  nieodpłatne

użytkowanie  oraz  majątku  trwałego  dla  Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Trąbkach

Wielkich- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zakończył się proces inwesty-

cyjny budowy Ośrodka Zdrowia w Mierzeszynie w związku z tym konieczne jest przekazanie

obiektu w użytkowanie.  Dodał, że uroczyste przekazanie odbędzie się w połowie październi-

ka. Prośba o wykreślenie pkt 2, ponieważ załącznik do uchwały nie jest konieczny.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radcę prawnego o wyjaśnienie, dlaczego nie jest ko-
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niczny załącznik do przedmiotowej uchwały.

Pan Marcin Skalski wyjaśnił, że wykaz przekazywanego mienia i szczegółowe zasady jego

przekazania będzie określała umowa.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/393/2022 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 7 Podjęcie uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Trąbki Wielkie do lokalnego

Partnerstwa ds. Wody w powiecie gdańskim - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy przedstawił  uzasadnienie  przystąpienia  gminy do Lokalnego Partnerstwa ds.

Wody. Dodał, że podjęcie tej uchwały ma wymiar informacyjny i zwiększający świadomość

wśród  lokalnej  społeczności  na  temat  podejmowanych  działań  w  obszarze  lokalnej

gospodarki wodnej. Wójt Gminy zaznaczył, że na bieżąco będzie informował Radę Gminy w

jakim kierunku zmierza strategia LPW. Dodał, że jeśli Gmina nie przystąpi do LPW zostanie

pominięta w procesie tworzenia strategii gospodarki wodnej na obszarze powiatu. Zaznaczył,

że  przystąpienie  do  Lokalnego  Partnerstwa  ds.  Wody  nie  pociąga  za  sobą  żadnych

zobowiązań, w tym finansowych. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały.

Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/394/2022 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  8  Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  pracach  między  sesjami  Rady

Gminy.    

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji zwyczajnej

Rady Gminy tj. 06 września 2022 roku:

5



• spotkanie  z  Kierownikami  Wydziałów  i  Jednostek  Organizacyjnych  w  sprawach

realizacji zadań bieżących;

• udział w jubileuszach pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+;

• spotkania dożynkowe;

• obchody 10-lecia partnerstwa z gminą Uehlfeld;

• Dożynki Diecezjalne;

• obchody 13 IX w Granicznej Wsi, „GRENZDORF” - 83. rocznica;

• spotkania inwestycyjne w związku z otrzymanymi dofinansowaniami;

• zarządzenie  kontroli  na  oczyszczalni  ścieków  w  Trąbkach  Wielkich  po  ostatniej

awarii;

• spotkanie z mieszkańcami Drzewiny;

• udział w festynach na zakończenie wakacji;

• udział w 10-leciu Klubów Seniora;

• udział w dożynkach wojewódzkich;

• zebrania wiejskie prawie dobiegają końca - zostało ostanie w Domachowie;

• spotkanie z przedstawicielami firmy Panattoni;

• udział w uroczystościach zaślubin Wójta Gminy Pszczółki;

• sprzedaż lokalu mieszkalnego w miejscowości Sobowidz;

• podjęte zarządzenia w tym okresie są do dostępne w biurze rady.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu/

Ad 9 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

Radna Wioleta Frydrych

Gdzie mieszkańcy mogą znaleźć rozkłady jazdy naszej komunikacji gminnej?

Prośba o wyjaśnienie zasad przejazdu seniorów komunikacją.

Wójt Gminy

Rozkłady jazdy wszystkich obowiązujących linii znajdują się na stronie internetowej Gminy 

i  na  profilu  społecznościowy  FB  Gmina  Trąbki  Wielkie.  Dodatkowo  powinny  być  na

przystankach,  tam gdzie ich brakuje w najbliższym czasie  przewoźnik czyli  PKS Gdańsk

powinien je uzupełnić. 

Jeśli chodzi o przejazd to wydano zarządzenie w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe

gminnego  transportu  tam są  informację  odnośnie  płatności.  Dodatkowo  znajduje  się  tam

informacja kogo obowiązują darmowe przejazdy na terenie gminy czyli osoby, które ukończył

75 rok życia i posiadające „Kartę Seniora” wydana przez Wójta Gminy Trąbki Wielkie.
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Radny Krystian Sadowski

Czy jest przygotowany projekt rozbudowy szkoły w Kłodawie?

Wójt Gminy

Rozbudowa  placówki  oświatowej  w  Kłodawie  będzie  realizowana  w  ramach  przetargu  

w formie „Zaprojektuj i wybuduj” czyli oferent, który wygrywa projektuje i wykonuje. Dodał,

że mamy sporządzony już prawie w całości projekt funkcjonalno- użytkowy ale nie jest to

projekt budowlany.

Radny Władysław Kanka

Dodatek węglowy – gdzie  mieszkańcy mają składać przedmiotowy wniosek?  Kiedy będą

dokonywane wypłaty z tego tytułu?

Wójt Gminy

Wnioski o wypłatę dodatku węglowego, jaki innego rodzaju źródła składamy w Gminnym

Ośrodku Pomocy Społecznej. Wójt Gminy dodał, że oczywiście wszystkie wnioski złożone w

Urzędzie  Gminy  będą  przekazane  do  GOPS-u.  Dodał,  że  jest  bardzo  dużo  rozbieżności

między złożonymi  wnioskami  o  dodatek  a  deklaracjami  dotyczącymi  źródła  ciepła.  Jeśli

chodzi o kwestię wypłat będą realizowane na bieżąco, po nowelizacji ustawy będzie to 60 dni.

Radny Marian Płotka

Zapytał  na  jakim  etapie  jest  budowa  drogi  Spacerowej  i  Sportowej  w  Sobowidzu  po

nierozstrzygniętych przetargach?

Wójt Gminy

Faktycznie  przetargi  nie  zorały  rozstrzygnięte.  Wójt  Gminy dodał,  że  napisał  do  Urzędu

Wojewódzkiego o zmianę podejścia  w sprawie realizacji  tej  inwestycji.  Mianowicie,  żeby

wykonać ją na odcinku - od początku zabudowań ulicy Spacerowej do końca drogi Sportowej,

czyli  w  części  mieszkalnej  miejscowości.  Natomiast  wyłączyć  z  realizacji  tą  część  do

oczyszczalni. Wyjaśnił jakie są planowane założenia jeśli chodzi o zastosowane technologie 

w ramach realizacji tej inwestycji.

Radny Jan Selka

Kiedy gmina będzie dokonywała odbioru budowanych dróg? Czy wyjaśniła się sprawa dot.

brakujący 10 m drogi ulicy Leśnej w Kleszczewie?

Wójt Gminy
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Jeśli chodzi o ulicę Leśna to sprawa się jeszcze nie wyjaśniła. Wójt dodał, że dzisiaj podpisał

umowę na realizację II części umowy.

Odbiory  będą  wykonywane  kompleksowo  po  zgłoszeniu  przez  wykonawcę  gotowości

odbioru.

Radny Michał Studziński

Czy ruszył już przetarg na budowę oczyszczalni w Pawłowie?

Wójt Gminy

Przetarg  nie  został  jeszcze  ogłoszony.  Konieczne  było  jeszcze  doprecyzowanie  złożonego

wniosku. Dzisiaj właśnie mija termin wysyłania uzupełnień do wniosku z PROW-u.

Przewodniczący Rady Gminy

Prosi Wójta Gminy o rozwiązanie sprawy dotyczącej ulicy Bukowej w Trąbkach Wielkich?

Dodatkowo  kwestia  poprawienia  przez  wykonawcę  inwestycji  w  Sobowidzu  dotyczącej

budowy drogi ulica Ogrodowa w Sobowidzu.

Wójt Gminy

Zaznaczył, że oba tematy są mu dobrze znane. Zdaje sobie sprawę, że konieczna jest naprawa

płyt  w  tych  miejscach.  Wójt  Gminy  dodał,  że  nie  chce  precyzować  terminu  wykonania

napraw, ponieważ chce zaangażować wykonawcę z którym dzisiaj  podpisywał umowę do

naprawy płyt. 

Radny Marek Czerwiński

Zapytał o kwestie wdrożenia programu oszczędzania energii w gminie?

Wójt Gminy 

Na obecną chwilę założenie rządu jest takie, że każda gmina ma zaoszczędzić 10% energii

elektrycznej  obecnie  zużywanej.  Wójt  zastanawia  się  gdzie  szukać  tych  oszczędności  -

oświetlenie  uliczne  mamy  LED-owe.  Realizacja  projektu  fotowoltaicznego  pozwoli

zbilansować energie elektryczną ale to dopiero od maja przyszłego roku. Przygotowywana

jest nowelizacja gwarancji cen energii dla samorządów, jeśli wejdzie ten projekt w życie to

sytuacja będzie opanowana. Wójt prosi o zachowanie spokoju w tej kwestii. 

Zaznaczył, że dodatkowym problemem jest cena i jakość węgla dostępnego na rynku.

Ad 10 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady zamknął XLVII  zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za

czynny udział. 
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Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy

K. Żelewska           Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych;

2. Porządek sesji;

3. Protokół głosowania;

4. Sprawozdanie Wójta Gminy;

5. Uchwały podjęte na sesji – nr XLVII/390/2022 – XLVII/394/2022

Protokół został przyjety przez Radę Gminy Trabki Wielkie na XLVIII sesji zwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie w dniu 25 października 2022 roku.
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